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Rada Miejska w Strykowie 

 

Protokół nr XII/2024 

z XII sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 30 grudnia 2024 roku 
 

 

Obrady rozpoczęto 30 grudnia 2024 o godz. 14:00, a zakończono o godz. 15:11 tego samego 

dnia. Transmisja z obrad dostępna: https://esesja.tv/transmisja/62303/xii-sesja-rady-miejskiej-

w-strykowie-30-grudnia-2024-r-o-godz-1400.htm 

 
W posiedzeniu wzięło udział 13 radnych Rady Miejskiej w Strykowie: 

1. Marzanna Boratyńska 

2. Damian Drzewiecki 

3. Dariusz Dziewulski 

4. Tomasz Habigier 

5. Piotr Hajdys 

6. Andrzej Janeczko 

7. Artur Kotarski 

8. Michał Kwiatkowski 

9. Marcin Łysoń 

10. Artur Mikiciński 

11. Kinga Miśkiewicz 

12. Marek Perek 

13. Krzysztof Szewczyk 

14. Dariusz Szychowski 

15. Jarosław Włodarczyk 

 

W posiedzeniu uczestniczyli:  

1. Pan Piotr Ślęzak Burmistrz Strykowa  

2. Pan Adam Kaźmierczak Zastępca Burmistrza Strykowa  

3. Pani Iwona Stańczyk Skarbnik Gminy Stryków  

4. Pan Radosław Zaborowski Sekretarz Gminy Stryków  

5. Pani Paulina Lesiecka-Koralewska radca prawny 

 

 

Ad. 1. Otwarcie obrad XII sesji i stwierdzenie kworum. 

 

Otwarcia sesji Rady Miejskiej w Strykowie dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie Damian Drzewiecki. Powitał wszystkich radnych, Burmistrza Strykowa 

wraz ze współpracownikami, Sołtysów, Przewodniczących Zarządów Osiedli Miasta 

Strykowa, wszystkich mieszkańców Gminy Stryków i wszystkich, którzy oglądają transmisję 

XII sesji. Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie stwierdził kworum wymagane 

do podejmowania prawomocnych uchwał oraz wniosków Rady Miejskiej w Strykowie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie przypomniał, że sesja jest transmitowana zgodnie 

z prawem, a na stronie internetowej umieszczono klauzulę RODO dotyczącą transmisji obrad. 

 

https://esesja.tv/transmisja/62303/xii-sesja-rady-miejskiej-w-strykowie-30-grudnia-2024-r-o-godz-1400.htm
https://esesja.tv/transmisja/62303/xii-sesja-rady-miejskiej-w-strykowie-30-grudnia-2024-r-o-godz-1400.htm
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Ad. 2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących 

Rady Miejskiej w Strykowie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki obowiązki sekretarza 

powierzył Wiceprzewodniczącemu Rady Miejskiej w Strykowie radnemu Marcinowi 

Łysoniowi. 

 

 

Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Proponowany porządek obrad XII sesji: 

 

1. Otwarcie obrad XII sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących Rady 

Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

z dotychczasowym dzierżawcą części nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Stryków (XII_103_2024). 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

z dotychczasowym dzierżawcą części nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Stryków (XII_104_2024). 

7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z końcem 

roku budżetowego 2024 (XII_105_2024). 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LXXVIII/671/2023 Rady Miejskiej 

w Strykowie z dnia 19 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stryków 

na 2024 rok (XII_106_2024). 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LXXVIII/670/2023 Rady Miejskiej 

w Strykowie z dnia 19 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Stryków na lata 2024 – 2040 (XII_107_2024). 

10. Przyjęcie planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej w Strykowie na pierwsze 

półrocze 2025 roku. 

11. Przyjęcie planu pracy Rady Miejskiej w Strykowie na 2025 rok. 

12. Sprawozdanie Burmistrza Strykowa z działalności w okresie między sesjami. 

13. Sprawy różne. 

14. Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 

15. Zamknięcie obrad XII sesji. 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki, zwrócił się z pytaniem 

o uwagi i propozycje dotyczące zaproponowanego porządku obrad. Następnie poinformował, 

że do Rady Miejskiej wpłynął wniosek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji o poszerzenie 

dzisiejszego porządku obrad o punkt o treści: „Podjęcie uchwały w sprawie wskazania nowego 

terminu rozpatrzenia skargi na Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 1 im. Władysława Jagiełły 

w Strykowie.” 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał zmianę pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Poszerzenia porządku obrad poprzez dodanie punktu 10 w brzmieniu: Podjęcie uchwały 

w sprawie wskazania nowego terminu rozpatrzenia skargi na Dyrektora Szkoły Podstawowej 

Nr 1 im. Władysława Jagiełły w Strykowie. W wyniku wprowadzonych zmian w porządku 

obrad nastąpi odpowiednie dostosowanie numeracji kolejnych punktów.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Piotr Hajdys, Andrzej 

Janeczko, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur Mikiciński, Kinga 

Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Habigier, Dariusz Szychowski 

 

Porządek obrad XII sesji: 

 

1. Otwarcie obrad XII sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących Rady 

Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

z dotychczasowym dzierżawcą części nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Stryków (XII_103_2024). 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

z dotychczasowym dzierżawcą części nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Stryków (XII_104_2024). 

7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z końcem 

roku budżetowego 2024 (XII_105_2024). 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LXXVIII/671/2023 Rady Miejskiej 

w Strykowie z dnia 19 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stryków 

na 2024 rok (XII_106_2024). 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LXXVIII/670/2023 Rady Miejskiej 

w Strykowie z dnia 19 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Stryków na lata 2024 – 2040 (XII_107_2024). 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wskazania nowego terminu rozpatrzenia skargi 

na Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 1 im. Władysława Jagiełły w Strykowie. 

11. Przyjęcie planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej w Strykowie na pierwsze 

półrocze 2025 roku. 

12. Przyjęcie planu pracy Rady Miejskiej w Strykowie na 2025 rok. 

13. Sprawozdanie Burmistrza Strykowa z działalności w okresie między sesjami. 

14. Sprawy różne. 

15. Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 

16. Zamknięcie obrad XII sesji. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie zapytał o uwagi i propozycje 

do zaproponowanego porządku obrad. Nikt się nie zgłosił. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie poddał pod głosowanie ww. porządek obrad po poszerzeniu. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad po poszerzeniu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Piotr Hajdys, Andrzej 

Janeczko, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur Mikiciński, Kinga 

Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Habigier, Dariusz Szychowski 

 

 

Ad. 4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki wnioskował o powołanie 

Komisji Uchwał i Wniosków na XII sesji Rady Miejskiej w Strykowie w następującym 

składzie:  

1) Radny Dariusz Dziewulski, 

2) Radna Marzanna Boratyńska,  

3) Radny Marek Perek. 

Głosowano w sprawie: 

Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Piotr Hajdys, Andrzej 

Janeczko, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur Mikiciński, Kinga 

Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Habigier, Dariusz Szychowski 

 

 

Ad. 5. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą części nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Stryków (XII_103_2024). 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak poinformował, że uchwała dotyczy części działki gminnej 

znajdującej się w pobliżu zalewu. Wyjaśnił, że ta część działki od lat jest użytkowana jako 

ogródek przydomowy przez dotychczasowego najemcę.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki zapytał radnych czy mają 

pytania do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała nr XII_103_2024 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

z dotychczasowym dzierżawcą części nieruchomości stanowiącej własność Gminy Stryków 

(XII_103_2024).  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Piotr Hajdys, Andrzej 

Janeczko, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur Mikiciński, Kinga 

Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Habigier, Dariusz Szychowski 

 

 

Ad. 6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 

dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą części nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Stryków (XII_104_2024). 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak wyjaśnił, że uchwała dotyczy dzierżawy niewielkiej części 

terenu na targowisku, przylegającego bezpośrednio do sklepu. Powierzchnia dzierżawionego 

terenu jest wykorzystywana jako skład niezbędny do funkcjonowania sklepu. Burmistrz dodał 

również, że sam budynek sklepu jest objęty odrębną umową dzierżawy, a omawiana uchwała 

odnosi się wyłącznie do tej niewielkiej części działki przeznaczonej na składzik. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki zapytał radnych czy mają 

pytania do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała nr XII_104_2024 została podjęta.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

z dotychczasowym dzierżawcą części nieruchomości stanowiącej własność Gminy Stryków 

(XII_104_2024). 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Piotr Hajdys, Andrzej 

Janeczko, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur Mikiciński, Kinga 

Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Habigier, Dariusz Szychowski 

 

 

Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają 

z końcem roku budżetowego 2024 (XII_105_2024). 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak wyjaśnił, że uchwała dotyczy wydatków jednorocznych, 

zaplanowanych pierwotnie na rok 2024, które nie zostały zrealizowane w pełni 

w wyznaczonym czasie. Wydatki te nie były uwzględnione w Wieloletniej Prognozie 
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Finansowej, ponieważ miały charakter jednoroczny. Konieczne stało się więc przedłużenie 

możliwości ich realizacji do czerwca 2025 roku. Pierwszy z wydatków dotyczy realizacji 

Programu Ochrony Środowiska, którego termin nie został dotrzymany przez wykonawcę, 

co wiąże się z koniecznością naliczenia kar umownych. Drugi wydatek związany jest 

z opracowaniem dokumentacji projektowej obiektu sportowego. Opóźnienie w tym przypadku 

wynika z dłuższego czasu oczekiwania na opinie urzędowe, niezależnie od działań wykonawcy. 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak zgłosił również autopoprawkę do ww. projektu uchwały, 

wskazując na omyłkę pisarską w paragrafie 1, punkt 1 oraz w treści załącznika. 

W zapisie „z uwzględnieniem perspektywy do roku 2037” należało skorygować rok na 2027. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki zapytał radnych czy mają 

pytania do ww. projektu uchwały. 

Radna Kinga Miśkiewicz zapytała Burmistrza, czy mógłby przybliżyć szczegóły dotyczące 

inwestycji związanej z wykonaniem dokumentacji projektowej obiektu sportowego. 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak wyjaśnił, że inwestycja dotyczy przeniesienia części 

infrastruktury toru motocrossowego w związku z przekazaniem części terenów toru 

Państwowej Straży Pożarnej na realizację jednostki ratowniczo-gaśniczej. W ramach inwestycji 

planuje się budowę biura zawodów, małej sali konferencyjnej (w formie kontenerów), nowego 

najazdu startowego oraz niewielkiej części toru w formie płaskiej, bez ingerencji w górki toru. 

Ponadto, przewidziana jest budowa parkingu dla gości i zawodników. Procedury uzgodnień 

dokumentacji projektowej w Starostwie Powiatowym przedłużyły się, przez co wykonawca 

nie zdążył dotrzymać terminu. Burmistrz dodał, że Gmina Stryków jest właścicielem tych 

działek, a infrastruktura toru motocrossowego będzie po prostu zlokalizowana w innym 

miejscu. 

Radny Andrzej Janeczko zapytał Burmistrza, czy Państwowa Straż Pożarna podejmuje 

jakiekolwiek działania w kierunku budowy swojego obiektu oraz co dzieje się z budową bloku 

TBS przy ulicy Targowej. 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak wyjaśnił, że w przypadku Państwowej Straży Pożarnej nadal 

trwają rozmowy dotyczące finansowania inwestycji z budżetu państwa, co wpłynie na zakres 

planowanej budowy. Na ten moment Straż zapewnia, że dotrzyma termin rozpoczęcia 

inwestycji, choć dalszy przebieg sprawy będzie zależał od rozwoju sytuacji. Odnosząc się 

do budowy bloku TBS, Burmistrz zaznaczył, że pomimo wcześniejszych zapowiedzi, kiedy to 

budowa miała rozpocząć się wkrótce, nie ma jeszcze konkretnych informacji, czy rzeczywiście 

w najbliższym czasie dojdzie do realizacji tej inwestycji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie zaproponowaną 

przez Burmistrza Strykowa autopoprawkę. Autopoprawka została przyjęta. 

Głosowano w sprawie: 

Autopoprawki do ww. projektu uchwały, wskazując na omyłkę pisarską w paragrafie 1, punkt 1 

oraz w treści załącznika. W zapisie „z uwzględnieniem perspektywy do roku 2037” należało 

skorygować rok na 2027.  Po autopoprawce zapis brzmi następująco: 

„Wykonanie Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Stryków na lata 2024–2027 

z uwzględnieniem perspektywy do roku 2031 oraz raportu z wykonania Programu Ochrony 

Środowiska dla Gminy Stryków na lata 2020–2023 z uwzględnieniem perspektywy do roku 

2027 za lata 2022–2023.” 
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Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Piotr Hajdys, Andrzej 

Janeczko, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur Mikiciński, Kinga 

Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Habigier, Dariusz Szychowski 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie zapytał radnych czy mają pytania 

do ww. projektu uchwały wraz autopoprawką. Nikt się nie zgłosił. Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Uchwała nr XII_105_2024 została podjęta. 

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z końcem roku 

budżetowego 2024 wraz z autopoprawką (XII_105_2024). 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Piotr Hajdys, Andrzej 

Janeczko, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur Mikiciński, Kinga 

Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Habigier, Dariusz Szychowski 

 

 

Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LXXVIII/671/2023 Rady 

Miejskiej w Strykowie z dnia 19 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 

Stryków na 2024 rok (XII_106_2024). 

 

Skarbnik Gminy Stryków Iwona Stańczyk przedstawiła i szczegółowo omówiła ww. projekt 

uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki zapytał radnych czy mają 

pytania do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała nr XII_106_2024 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LXXVIII/671/2023 Rady Miejskiej 

w Strykowie z dnia 19 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Stryków 

na 2024 rok (XII_106_2024). 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Piotr Hajdys, Andrzej 
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Janeczko, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur Mikiciński, Kinga 

Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Habigier, Dariusz Szychowski 

 

 

Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LXXVIII/670/2023 Rady 

Miejskiej w Strykowie z dnia 19 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Stryków na lata 2024 – 2040 (XII_107_2024). 

 

Skarbnik Gminy Stryków Iwona Stańczyk przedstawiła i szczegółowo omówiła ww. projekt 

uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki zapytał radnych czy mają 

pytania do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała nr XII_107_2024 została podjęta.  

Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LXXVIII/670/2023 Rady Miejskiej 

w Strykowie z dnia 19 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Stryków na lata 2024 – 2040 (XII_107_2024). 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Piotr Hajdys, Andrzej 

Janeczko, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur Mikiciński, Kinga 

Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Habigier, Dariusz Szychowski 

 

 

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie wskazania nowego terminu rozpatrzenia skargi 

na Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 1 im. Władysława Jagiełły w Strykowie 

(XII_108_2024). 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poinformował, że w dniu 

dzisiejszym odbyło się posiedzenie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej 

w Strykowie, która rozpatrywała skargę na Dyrektora Szkoły Podstawowej nr 1 

im. Władysława Jagiełły w Strykowie. Komisja podjęła decyzję o wydłużeniu terminu 

rozpatrzenia skargi z powodu skomplikowanej sprawy i potrzeby zebrania dodatkowych 

wyjaśnień od stron zaangażowanych w sprawę. Następnie Przewodniczący zaznaczył, że radni 

otrzymali projekt uchwały po obradach Komisji i postanowił go odczytać, aby wszyscy byli 

zaznajomieni z treścią dokumentu.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki zapytał radnych czy mają 

pytania do ww. projektu uchwały. Nikt się nie zgłosił. Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Strykowie poddał pod głosowanie projekt uchwały.  

Uchwała nr XII_108_2024 została podjęta.  
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Projekt uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wskazania nowego terminu rozpatrzenia skargi na Dyrektora 

Szkoły Podstawowej Nr 1 im. Władysława Jagiełły w Strykowie. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Piotr Hajdys, Andrzej 

Janeczko, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur Mikiciński, Kinga 

Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Habigier, Dariusz Szychowski 

 

 

Ad. 11. Przyjęcie planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej w Strykowie na pierwsze 

półrocze 2025 roku. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki, poinformował, że plany 

pracy stałych Komisji na pierwsze półrocze 2025 roku zostały omówione i przyjęte 

przez poszczególne Komisje. Następnie Przewodniczący zapytał, czy są jakiekolwiek pytania 

dotyczące zaprezentowanych planów pracy. Nikt się nie zgłosił. Przewodniczący poddał 

pod głosowanie przyjęcie planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej w Strykowie 

na pierwsze półrocze 2025 roku. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie planów pracy stałych Komisji Rady Miejskiej w Strykowie na pierwsze półrocze 

2025 roku.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Piotr Hajdys, Andrzej 

Janeczko, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur Mikiciński, Kinga 

Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Habigier, Dariusz Szychowski 

 

 

Ad. 12. Przyjęcie planu pracy Rady Miejskiej w Strykowie na 2025 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poinformował, że plan pracy 

Rady Miejskiej na 2025 rok został przesłany do radnych. Następnie Przewodniczący zapytał, 

czy są jakiekolwiek pytania lub uwagi dotyczące tego planu. Nikt się nie zgłosił. 

Przewodniczący przystąpił do głosowania nad przyjęciem planu pracy Rady Miejskiej 

w Strykowie na 2025 rok. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie planu pracy Rady Miejskiej w Strykowie na 2025 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 
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ZA (13) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Piotr Hajdys, Andrzej 

Janeczko, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur Mikiciński, Kinga 

Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Habigier, Dariusz Szychowski 

 

 

Ad. 13. Sprawozdanie Burmistrza Strykowa z działalności w okresie między sesjami. 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak omówił w sprawozdaniu główne działania i wydarzenia 

w Gminie Stryków, takie jak inwestycje infrastrukturalne, modernizację obiektów, współpracę 

z inwestorami, projekty ekologiczne oraz społeczno-kulturalne. Zostały również przedstawione 

postępy w realizacji kluczowych projektów, takich jak budowa Centrum Rozwoju Strykowa, 

modernizacja zalewu miejskiego czy poprawa infrastruktury drogowej. Burmistrz podkreślił 

również działania mające na celu poprawę jakości życia mieszkańców, w tym spotkania 

z lokalnymi społecznościami, dyrektorami szkół oraz organizację wydarzeń kulturalnych 

i społecznych. 

 

 

Ad. 14. Sprawy różne. 

 

Radny Jarosław Włodarczyk poruszył kwestię funkcjonowania Ośrodków Zdrowia na terenie 

Gminy Stryków, szczególnie tych wiejskich. Radny wyraził obawy dotyczące długotrwałych 

problemów kadrowych, które wpływają na jakość usług. Mieszkańcy skarżą się, że sytuacja 

nie poprawia się, a czas oczekiwania na rozwiązanie problemu jest coraz dłuższy. 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak zaznaczył, że są w stałym kontakcie z właścicielami firmy 

prowadzącej Ośrodki Zdrowia. Mimo zapewnień, że problemy kadrowe są przejściowe, 

sytuacja nadal się nie poprawia. Władze gminy wyrażają obawy co do dalszego funkcjonowania 

i będą naciskać na rozwiązanie problemów. Jeśli sytuacja się nie poprawi, rozważą rozwiązanie 

umowy z firmą, choć może to prowadzić do większych trudności. 

 

Radny Jarosław Włodarczyk zapytał Burmistrza o opóźnienie inwestycji Mountpark Stryków. 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak wyjaśnił, że inwestycja Mountpark jest prywatna, a firma ma 

ważne pozwolenia na budowę, więc może rozpocząć projekt w każdej chwili. Jednak 

opóźnienie wynika prawdopodobnie z sytuacji ekonomicznej i ryzyka rynkowego. Burmistrz 

zauważył, że ostatnio sytuacja rynkowa poprawiła się, a inwestycje, które były wstrzymane, 

zaczynają być wznawiane. Burmistrz zasugerował, że pytania o opóźnienie najlepiej skierować 

bezpośrednio do inwestorów. 

 

Radny Andrzej Janeczko zapytał o postęp budowy CRS oraz ewentualne opóźnienia, a także 

o możliwość obejrzenia projektów pomnika przygotowywanego przez ASP. 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak odpowiedział, że projekty pomnika będą dostępne 

do konsultacji, zarówno wśród radnych, jak i w internecie. Na razie projekty są w początkowej 

fazie, a szczegóły będą dostępne w lutym. Co do budowy CRS, Burmistrz zapewnił, 

że przebiega zgodnie z planem. Prace postępują sprawnie i na czas. 
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Radny Andrzej Janeczko zapytał o rozwiązanie kwestii linii wysokiego napięcia w rejonie TBS 

oraz o planowane inwestycje związane z dojazdem do autostrady w okolicach CRS. 

 

Radny Artur Kotarski zapytał o stan gminnego programu wsparcia wymiany źródeł ciepła 

na nowocześniejsze i bardziej ekologiczne oraz o plany kontynuacji programu w przyszłym 

roku. 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak poinformował, że program wsparcia wymiany źródeł ciepła 

będzie kontynuowany w 2025 roku, ale oczekują na interpretację przepisów. Zgodnie z unijną 

dyrektywą, nie będzie można dotować pieców gazowych, uznanych za nieekologiczne. 

W zależności od interpretacji, program może obejmować dotacje na pompy ciepła i piece 

na pellet. Program ruszy najwcześniej wiosną 2025 roku. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki zwrócił się do Burmistrza 

z pytaniem dotyczącym planów Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad (GDDKiA) 

w zakresie przebudowy ronda przy wjeździe na autostradę. Przewodniczący zauważył, 

że obecna infrastruktura drogowa, w tym rondo, nie spełnia wymagań współczesnych 

standardów, co prowadzi do częstych zatorów i długiego czasu oczekiwania na wjazd 

do Strykowa. Pomimo wcześniejszych działań, takich jak rozbudowa pasów, problem 

z płynnością ruchu nie został rozwiązany. Przewodniczący zapytał, czy GDDKiA przewiduje 

jakiekolwiek zmiany w organizacji ruchu lub plany przebudowy w tym rejonie. 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak poinformował, że temat przebudowy ronda przy wjeździe 

na autostradę był wielokrotnie poruszany z przedstawicielami łódzkiego oddziału Generalnej 

Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad. Dyrektor regionalny jest świadomy problemu 

i zgadza się z potrzebą przebudowy ronda, uznając to za ważną inwestycję. Proces planowania 

inwestycji w GDDKiA jest jednak skomplikowany i wymaga akceptacji centralnych władz oraz 

ministerstwa. Burmistrz otrzymał obietnicę, że temat zostanie uwzględniony w planach 

inwestycyjnych, a realizacja może rozpocząć się po kilku miesiącach przygotowań. 

 

Radna Marzanna Boratyńska zwróciła uwagę na rondo, które, mimo swojej obecności, 

nie przyczynia się do poprawy warunków komunikacyjnych, a także negatywnie wpływa 

na środowisko naturalne. Radna zadała również pytanie dotyczące możliwości 

zagospodarowania przestrzeni, takich jak budynek czy fontanna, w kontekście przyszłych 

planów rozwoju tej okolicy. 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak wyjaśnił, że sprawa jest skomplikowana z powodu kilku 

postępowań administracyjnych, w tym wznowienia postępowania na wniosek właścicieli 

dotyczącego nakazu rozbiórki oraz trwających spraw sądowych między współwłaścicielami. 

Dodatkowo prowadzone jest postępowanie przez Powiatowego Inspektora Nadzoru 

Budowlanego. Ze względu na te czynniki, gmina musiała wstrzymać procedurę zakupu 

budynku na rzecz gminy Stryków na około dwa miesiące. Oczekuje się, że do końca stycznia 

część spraw w PINB zostanie zakończona, co umożliwi dalsze działania w tej kwestii. 

 

Radny Andrzej Janeczko zapytał Burmistrza o postępy w realizacji projektu budynku 

przy ul. Legionów, który ma zostać przeznaczony na potrzeby obcokrajowców. 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak poinformował, że Starostwo Powiatowe prowadzi 

postępowanie sprawdzające w sprawie pozwolenia na budowę budynku przy ul. Legionów. 
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Inwestor nie przystąpił do realizacji projektu, a status pozwolenia pozostaje prawomocny. 

Nie ma informacji, czy inwestor opóźnił rozpoczęcie budowy, czy porzucił projekt. 

 

Radny Jarosław Włodarczyk zaapelował o zabezpieczenie budynku na zakręcie z uszkodzonym 

dachem, który stanowi zagrożenie podczas wichur. Dodatkowo radny zwrócił uwagę na brak 

oświetlenia przy przejściu dla pieszych na wysokości Solanu w Głownie, wnioskując 

o uruchomienie lamp dla poprawy bezpieczeństwa. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki wyjaśnił, że kwestia 

doświetlenia przejścia dla pieszych w rejonie Solanu leży w gestii Głowna, które już otrzymało 

zgłoszenia od mieszkańców w tej sprawie. Temat jest obecnie omawiany, ponieważ problem 

z widocznością w tym miejscu został zauważony. 

 

Radny Jarosław Włodarczyk zaproponował modernizację progu zwalniającego na drodze 

Tymianka–Lipa–Wola Błędowa, wskazując, że jest zbyt twardy i utrudnia ruch. Radny 

zasugerował zastąpienie go bardziej opływowym, asfaltowym rozwiązaniem, 

bezpieczniejszym dla pojazdów i lepiej dostosowanym do lokalnych warunków. 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak zadeklarował przeanalizowanie możliwości technicznej 

wymiany progu zwalniającego na bardziej przyjazny. Burmistrz przypomniał, że obecny próg 

został zamontowany na wniosek mieszkańców Tymianki i po pozytywnej opinii dotyczącej 

bezpieczeństwa ruchu w tej lokalizacji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie, Damian Drzewiecki przedstawił wniosek 

mieszkańców ulic Nowości i Ogrodniczej w Bratoszewicach o rozważenie instalacji progów 

zwalniających lub podwyższonych przejść dla pieszych. Przewodniczący zwrócił uwagę, 

że długie, proste odcinki tych dróg sprzyjają nadmiernej prędkości, co zagraża bezpieczeństwu. 

W związku z ograniczoną możliwością stałego nadzoru policji, podkreślił potrzebę wdrożenia 

rozwiązań technicznych, które poprawią bezpieczeństwo ruchu drogowego. 

 

Burmistrz Strykowa Piotr Ślęzak odniósł się do zgłoszonego wniosku, wskazując, 

że przebudowa ulicy Nowości jest przewidziana w ramach uzbrajania strefy ekonomicznej. 

Burmistrz zaznaczył, że podczas projektowania inwestycji zostanie uwzględniona możliwość 

instalacji urządzeń zwiększających bezpieczeństwo ruchu. W przypadku ulicy Ogrodniczej 

Burmistrz zasugerował złożenie wniosku mieszkańców z propozycjami lokalizacji progów 

zwalniających oraz zgodą właścicieli sąsiednich posesji, co umożliwi dalsze rozważenie tego 

rozwiązania. 

 

 

Ad. 15. Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki poprosił Komisję Uchwał 

i Wniosków o przedstawienie protokołu. 

 

Komisja Uchwał i Wniosków w dniu 30 grudnia 2024 roku w następującym składzie: 

1) Radny Dariusz Dziewulski, 

2) Radna Marzanna Boratyńska, 

3) Radny Marek Perek. 

na XII sesji Rady Miejskiej w Strykowie nie przyjęła wniosków. 
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Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Marzanna Boratyńska, Damian Drzewiecki, Dariusz Dziewulski, Piotr Hajdys, Andrzej 

Janeczko, Artur Kotarski, Michał Kwiatkowski, Marcin Łysoń, Artur Mikiciński, Kinga 

Miśkiewicz, Marek Perek, Krzysztof Szewczyk, Jarosław Włodarczyk 

NIEOBECNI (2) 

Tomasz Habigier, Dariusz Szychowski 

 

 

Ad. 16. Zamknięcie obrad XII sesji. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki oraz Burmistrz Strykowa 

Piotr Ślęzak złożyli mieszkańcom życzenia noworoczne. 

 

O godzinie 15:11 Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie Damian Drzewiecki, 

po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad, dokonał zamknięcia XII sesji Rady Miejskiej 

w Strykowie.  

 

Protokołowała:  

Anna Jóźwiak  

 

Przewodniczący Rady  

Miejskiej w Strykowie  

 

Damian Drzewiecki 

 


